



公司簡介

啓科信息有限公司 (Aurora Information Solutions Limited) 是一家專注於人工智能和網絡安全的科技創新公司。公司團隊由來自世界頂級院校、知名企業及科研機構的資深算法科學家和安全專家組成，致力於運用前沿科技為客戶創造價值。啓科信息主要服務於各類大型企業，提供以信息安全為核心的產品和諮詢服務。技術團隊由中國、英國和美國頂尖高校的高級專家和教授領銜，匯聚了著名安全研究所的頂級人才，具備卓越的Windows和Linux攻防能力。

團隊優勢



頂級網絡防護專家團隊

專注於APT（高級持續性威脅）及先進網絡防護



豐富實戰經驗

對各類安全攻擊、防護技術技巧瞭如指掌



服務公共機構和大型企業經驗

服務國內外知名企業，涵蓋金融、軍工等機構

重點服務

重點服務：高級滲透測試

從“攻擊者”的角度進行多維度的攻擊測試並提供完善的安全解決方案

專業化的滲透測試團隊，具有豐富的經驗和技術，對漏洞的研究成果已應用在多款安全產品，獲得行業廣泛認可。



服務特點

專業化安全服務

專業服務流程、現場支援團隊、強大研究團隊，100+原創漏洞

模塊化服務、按需訂製

模塊化設計，降低成本，根據實際需要，定製安全服務內容

豐富的服務經驗

過百大型項目服務經驗，多次參與重大項目的安全建設及安全保障

成熟的工具支撐

自主研發安全工具及產品，AI自動化滲透平台，保證安全服務質量

服務內容

- 信息安全諮詢服務**
提供資訊安全策略諮詢，協助企業制定和實施有效的安全防護措施
- 信息安全體系建置服務**
協助企業構建資訊安全管理體系，確保資訊資產安全和合規
- 信息安全風險評估服務**
對企業信息系統進行風險評估，識別威脅和漏洞，並提出改進建議
- 高級滲透測試服務**
模擬黑客攻擊評估系統防禦，發現漏洞並修復，提升系統安全性
- 漏洞掃描服務**
定期掃描系統和網絡，及時修補漏洞，保障系統持續安全
- 原代碼審計服務**
對源代碼進行審計，識別安全問題和漏洞，確保代碼安全
- APP安全檢測服務**
檢測移動應用安全，防止數據泄漏和攻擊，保障用戶數據安全
- 信息系統安全加固服務**
針對信息系統薄弱環節，提供安全加固措施，提升整體安全水平
- 信息安全巡檢服務**
定期安全巡檢信息系統，及時解決問題，保障系統穩定持續運行
- 安全緊急應變服務**
遭遇安全事件時，快速響應並解決問題，減少損失，恢復系統運行



安全服務專員：彭仲然

Tel: +852 9735 8830

歡迎查詢 contact@aurorait.com.hk

aurorait.com.hk



Company Overview

Aurora Information Solutions Limited is a cutting-edge technology company specializing in artificial intelligence and cybersecurity. Our team comprises senior algorithm scientists and security experts from top global universities, well-known enterprises, and research institutions, dedicated to leveraging advanced technology to deliver value to our clients. We focus on providing information security products and consulting services to large enterprises. Our tech team, led by distinguished experts and professors from leading institutions in China, the UK, and the US, includes top talent from prominent security research organizations, excelling in both Windows and Linux attack and defense capabilities.

Team Strengths



Top Information Security Experts Team

Bringing together leading experts from both domestic and international security fields, specializing in APT (Advanced Persistent Threat) and advanced attack prevention technologies.



Extensive Hands-On Experience

With years of practical expertise, our team has in-depth knowledge of various security threats and defensive strategies.



Proven Track Record with Public Institutions and Large Enterprises

We have served well-known domestic and international companies and institutions across sectors like finance and defense.

Key Service

Advanced Penetration Testing

Conduct multi-dimensional attack testing from the perspective of an 'attacker' and provide comprehensive security solutions.

TEAM

An expert penetration testing team with extensive experience, known for its widely recognized vulnerability research applied in numerous security products.

CYCLE

Accelerated penetration testing cycles enhance the timeliness of client information security.



ANALYSIS

In-depth client status analysis to meet diverse client testing needs.

PROCESS

Standardized penetration testing process, including the preparation phase, penetration phase, and remediation.

COVERAGE

Comprehensive penetration testing content and methods cover all aspects of information security.

Service Features



Professional Security Solutions

Streamlined service process, expert on-site support, and a robust research team with over 100 proprietary vulnerability assessments.



Modular and Customizable Services

Modular and tailored security solutions are provided to meet client needs, enabling the creation of cost-effective, customized security service packages.



Extensive Service Experience

Over a hundred large and medium-scale projects are managed, with participation in numerous major security infrastructure and protection initiatives.



Advanced Tool Support

Proprietary security tools and AI-driven automation platforms are leveraged to ensure high-quality service delivery.

Our Solutions

1

Information Security Consulting

Provide information security strategy consulting to assist businesses in developing and implementing effective security measures

2

Security Architecture Development

Assist businesses in building information security management systems to ensure the security and compliance of information assets

3

Information Security Risk Assessment

Conduct risk assessments of enterprise information systems, identify threats and vulnerabilities, and provide improvement recommendations

4

Advanced Penetration Testing

Simulate hacker attacks to evaluate system defenses, identify vulnerabilities, and implement fixes to enhance system security

5

Vulnerability Scanning

Regularly scan systems and networks, promptly patch vulnerabilities, and ensure continuous system security

6

Source Code Auditing

Audit source code to identify security issues and vulnerabilities, ensuring code security

7

App Security Testing

Test mobile application security to prevent data breaches and attacks, ensuring user data safety

8

Information System Hardening

Provide security hardening measures for weak points in information systems to enhance overall security levels

9

Security Audits

Conduct regular security inspections of information systems, promptly address issues, and ensure stable and continuous system operation

10

Security Incident Response Services

When encountering a security incident, respond quickly and resolve the issue to minimize losses and restore system operations



Security Services Specialist: **PETER PANG**



Tel: +852 9735 8830

Feel free to contact us at
contact@aurorait.com.hk

aurorait.com.hk